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Zápis ze schůze výboru KCHČF 
dne 14. května 2023 

konané v Hotelu Rytířsko, č. p. 156 
 
 
Přítomní:  
Členové výboru: 
Tinka, Brziak, Rataj, Hermann, Matějáková, Rébová, Havlát, Suchánek, Dočkalová, Horová.  
(příloha č. 1) 
 
Členové DR: 
Uchytil, Štarman, Oplt, 
 
Hosté:  
Neradilová, 
 
Omluveni:  nikdo 
Neomluveni: nikdo 
 

1. Zahájení (Tinka) 
Předseda klubu zahájil jednání v 09.00  h a současně požádal přítomné o minutu ticha za 
zesnulého pana M. Stanovského (předseda slovenského klubu) a za pana Holáska (dlouholetý 
člen KCHČF). Po minutě ticha následně  přivítal všechny přítomné a vyzval k případné 
konstruktivní diskuzi. Zároveň zkonstatoval, že v sousedním sále probíhá jednání chovatelské 
rady a hlavní poradce chovu a jeho zástupce se ke schůzi výboru připojí v průběhu schůze. 
 

2. Kontrola zápisu z minulé schůze 
Zápis byl upraven a je v pořádku 
 

3. Kontrola plnění úkolů z minulého jednání (Rataj-Tinka) 
- p. Macek – smlouva uzavřena + zaplacena záloha - splněno 
- Poháry zajištěny – splněno 
- Zápisy z poboček byly doručeny s výjimkou ZČ pobočky, která zápis neposlala – nutno poslat 
neprodleně – splněno částečně, ZČ zápis dodá 
- Dopis Láznička – nesplněno – zůstává na příště a na osobní jednání 
- Žádost p. Rybákové vyřízena 
 

4. Informace o korespondenčním hlasování (Rataj) 
Korespondenční hlasování o úpravě rozpočtu vyřízeno 
Pak 1x o členském příspěvku zahraničních členů – nerozhodnuto zařazeno jako samostatný bod 
č. 6. 
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5. Informace o plnění rozpočtu KCHČF a ekonomické situaci klubu (Rébová) 
Ekonomka klubu informovala o stavu hospodaření klubu a o vývoji čerpání rozpočtu (viz 
příloha č. 2) 
Současně informovala o celkové výši finančních prostředků klubu tj. 859.312 Kč. 

 
6. Projednání příspěvku zahraničních členů nad 70 roků (3 členové) 

Po diskuzi stanoveno, že pro zahraničního člena je členský poplatek ve výši 20 EURO – věk 
nerozhoduje. 
Všichni pro 
 

7. Stav členské základny k 14. 5. 2023, včetně rozboru plateb na další období 
(Dočkalová) 
Matrikářka klubu přednesla informaci o vývoji členské základny a o platbách (viz příloha č.3 
zápisu).  
Informovala, že členů, kteří mají zaplaceno pouze na rok 2022 je 227!!! TJ. 27% 
Na rok 2023 má zaplaceno pouze 607 členů. 
Podle poboček zaplaceno na r. 2023: 
JM 140, VČ 119, StČ 106, SM 70, JČ 67, SvČ 51, ZČ 42, Zah. 12 
Úkol: 

- 2x elektronicky obeslat neplatiče, následně zbytek obeslat poštou 
- Všem předsedům poboček zaslat seznam neplatičů 

Zajistí matrikářka a tisková referentka. 
 

8. Informace o novém programu „Matrika“ (Dočkalová, Matějáková) 
p. Matějáková představila program „matrika“ zpracovaný panem Mackem. 
Oproti stávající nové funkcionality – uživatelsky konformnější prostředí. 
Po představení programu řešeny přístupy: 
1. přístup pro všechny členy výboru + DR 
2. přístup pro všechny předsedy poboček + všichni oblastní poradci chovu 
Všichni přístup až na kartu člena. 
Informace a doplňování Draha a Iveta 
 

9. Informace z chovatelské rady a o chovu (Havlát, Hermann) 
Psi: 
Evidováno 86 chovných psů – všichni zkontrolování – žádný nevyřazen pro lysivost, 3x st. 1 
Bude méně vrhů než vloni. Nejsou problémy s odbytem 
 
Feny: 
Evidováno 130 nebo 132 fen  
Nejsou zkontrolovány 2 feny ze ZČ pobočky 
2x 3. stupeň lysivosti SvČ pobočka 
 
Výstavy v r. 2023 
KV s KV Červený hrádek – OMS Chomutov – asi 50 jedinců 
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KV bez KV Náměšť – OMS Olomouc – není po uzávěrce 
Spec. ČF – Konopiště OMS Benešov 
 

10. Plán výstav na rok 2024 
JČ Pobočka – bažantnice Martinice (BN) 1. 6. 2024 – KV bez KV 
KV s KV – Náměšť – OMS Olomouc – 15. 6. 2024 
Spec. ČF – Litomyšl – při Světovém poháru – 13. 9. 2024 
 

11. Příprava MFH + MJD (Suchánek+ Havlát) 
MJD – Nepřevázka, Ledce, Chlum – vše zajištěno, koncem května zašle propozice a rozhodčí. 
 
MFH 
15. – 17. září 2023 OMS Vsetín 
Příprava běží – schváleno navýšení startovného. Představil leták (příloha č. 4). 
Přednesl návrh rozhodčích – doladí doplnění o p. Tupce 
 

12. Nominace rozhodčích na MFH,  MJD, 
bude zaslána ke korespondenčnímu odsouhlasení. 
 
Upozornil na nutnost do konce srpna doručit souhlas OMS s pořádáním klubových akcí 
 

13. Informace o přípravě Světového poháru ČF – Štarman 
Probíhají přípravy lokality vytypovány, žádají aby p. Rataj přijel na posouzení terénů a vody. 
Startovné stanoveno po diskuzi na 5.000,- Kč člen KCHČF 50 % sleva (2.500,- Kč) 
Klub poskytne částku 30.000,- Kč na zajištění Světového poháru. 
Klub osvobodí VČ pobočku od povinnosti platit z pořádané výstavy za každého psa 100,- Kč. 
Rataj zašle veškeré materiály z 1. Světového poháru k využití – adresát Ladislav Štarman a 
Silvie Neradilová. 
 

14. Schválení proplacení nájmu sálu pro spádovou schůzi JM pobočka 
Výbor projednal žádost JM pobočky o úhradu částky 2.000,- Kč za pronájem sálu na spádovou 
schůzi pobočky. 
Po diskuzi schváleno 
Pro: 8 
Proti: 1 
 

15. Projednání porušení ustanovení propozic při KZV Mělník  
Bod do programu zařazen na návrh místopředsedy po jeho osobní zkušenosti s přihlašováním, 
kdy po zaslání přihlášky ČF do termínu uzávěrky byl vyrozuměn, že je již jako první náhradník. 
Po té přečten dopis Ing. Pavla Horáka (příloha č. 5), kde obhajuje postup zavedený na OMS 
Mělník. 
Po diskuzi stanoven jasný postup jak, na klubových akcích, s výjimkou MFH nebo MDrK 
postupovat při výběru psů na soutěž. Jelikož je na klubové akci upřednostněno plemeno ČF. 
Správný postup výběru na klubovou akci je následující: 
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1. shromažďují se přihlášky a evidují se podle data doručení, o čemž jsou přihlášení 
vyrozumění 

2. dnem uzávěrky se seznam přihlášených uzavře 
3. bezprostředně po uzávěrce se provede výběr startujících podle možností počtu 

startujících, s tím, že přednost mají členové KCHČF a členové příslušného přádajícího 
OMS 

4. Následně se vybraní dopisem vyrozumí, že byli na zkoušky vybrání a vyzvou se, aby 
do určitého termínu zaplatili startovné 

5. Pokud vybraní jedinci ve stanoveném termínu startovné neuhradí, lze zařadit dalšího 
psa z řad náhradníků 

6. Obdobně odhlásí-li se jedinec vybraný na zkoušky, nahradí se jedincem z řad 
náhradníků. 
 
16. Projednání výsledků spádových schůzí (Brziak) 

- SvČ pobočka – navrhuje zlepšit propagaci 
- ZČ pobočka – nedodala v termínu zápis – podle vyjádření přítomné předsedkyně Ing. Horové 
neprodleně zašlou, ale nic nepožadují. 
- JČ pobočka – požaduje: 
 - doplnit evidenci v matrice – stanovisko výboru: v matrice vše je v nové bude lépe 
dohledatelné 
 - zvážit vydávaní zpravodaje v jiném formátu: stanovisko výboru: Mnohokrát řešeno, 
stávající formát vychází ekonomicky nejvýhodněji 
 - doplňovat do seznamu chovné psy – stanovisko výboru: děje se 
 - jsou zásadně proti opatření na omezení fen s vyšším počtem štěňat jak 8 v jednom vrhu 
- stanovisko výboru: není předmětem schvalování na pobočkách 
 - navrhují omezit krytí psa na 3 krytí za rok + náhradní - stanovisko výboru: stávající 
stav, 
- VČ pobočka 
 - zajistit předávání ceny na vrcholných soutěžích - stanovisko výboru: řešeno 
 - schvalují omezení počtu štěňat ve vrhu - stanovisko výboru: schváleno 
 
- StČ pobočka 
 - navrhuje vyznamenání pro pana Voříška 
 
- SM pobočka 
 - navrhuje stanovit povinnost jarního svodu - stanovisko výboru: nelze věc MZe 
 - navrhuje pro pobočku paušální částku z rozpočtu – nelze, pobočka má příjem z OLV, 
v případě pořádání výstavy odvede za každého psa 100,- Kč a zbytek jsou její příjmy. K tomu 
p. Rataj uvedl, že z výstavy na Konopišti zbyla do pobočky částka kolem 7.000,- Kč 
 
- JM pobočka – nemá žádný podnět k výboru 
 
Schválena změna zápisního řádu + změna poplatků – Rataj rozešle. 
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17. Projednání stížností Severomoravské pobočky 2x (Suchánek, Dočkalová) 
p. Aleš Suchánek přednesl stížnost na Ivetu Dočkalovou, ke které se připojil i Pavel Hermann, 
na to reagovala Iveta Dočkalová, kdy byla podle jejího názoru neoprávněně odvolána z funkce 
okresního důvěrníka, což Aleš Suchánek uznal. 
Po vyslechnutí všech tří členů výboru a jejich stanovisek, vystoupila Ing. Horová s tím, že podle 
jejího názoru to není věc, kterou by měl řešit výbor. Současně upozornila na dobu, kdy podobné 
šarvátky ve výboru vyvolaly dvě mimořádné konference. Následně vystoupil Mgr. Rataj a plně 
podpořil Ing. Horovou a vyzval všechny tři spořící se strany k uklidnění situace a 
konstruktivnímu vyřešení problematické situace. Následně předseda klubu upozornil na krajní, 
ale již dříve praktikované řešení. 
 

18. Zprávy členů výboru, kronikářka, mez. sekretář (včetně již proběhlých akcí) 
Hermann – nic 
Suchánek  - nic 
Matějáíková – Zpravodaj – uzávěrka do 30. 6. 

• Zápisní řád – Rataj – KZV Mělník 

• Termíny OLV 

• Psi a feny 

• Zdůvodnění opatření 

• Kontrola osrstění 

• Zápis z CHR 

• Svody a zkoušky 

• Zpráva matrikáře 

• Zkoušky,  

• Propozice na Konopiště 
Dočkalová – stánek Lysá na Natura Viva – nebude – podle p. Šurycha bylo málo času na 
přípravu. 
Tinka – přednesl výhrady k výstavě v Brně 
 - upozornil všechny přítomné na schválený příspěvek 200,-. Kč na oběd a upozornil, že 
veškeré pití si platí každý sám. 
Brziak – Převod klubových zkoušek domlouvat v rámci klubu 
Havlát  - nic 
Rataj – objasnil návrh Stč pobočky na vyznamenání pro p. Voříška a vyzval ostatní předsedy 
k přípravě návrhu na příští rok. 
 
Neradilová – mezinárodní sekretář 
Řešila vydání duplikátu 
Informovala o prodeji štěňat 
O zájmu z Velké Británie  
Předvedla propagační předměty. 
 
Ing. Horová  
Informovala, že p. Šlouf není členem výboru ZČ pobočky 
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19. Informace z Dozorčí rady 
Štarman  
DR provedla kontrolu peněžního deníku a nezjistila žádná pochybení 
 

20. Diskuse a různé  
– v rámci jednotlivých bodů 
 

21. Závěr  
 
Příští výbor při MFH dne 15. září 2023 – bude samostatná pozvánka. 
 
 
 
Zapsal: Mgr. Rataj                                                            Ověřili:            Josef Tinka 
 
                                                                                                                   Petr Brziak 


